

**THE AUSTRALIAN AND NEW ZEALAND DIOCESE OF THE  
RUSSIAN ORTHODOX CHURCH OUTSIDE OF RUSSIA**

CHELMSFORD AVE., CROYDON N.S.W. 2132

Tel.: (02) 9747-5892 or (02) 9747-2301 Fax: (02) 9747-5109

Email: diocese@rocor.org.au

ABN: 41 201 553 691

P.O. BOX 38, CROYDON

27-го февраля 2013 г.

№. 2 - 3 - 13

**Всем о.о. Настоятелям и священнослужителям приходов и обителей Епархии:**

В четверг, **28-го марта с.г.**, в 3.45 ч. дня - чай в прицерковном зале в Кройдоне для участников великопостного **ПАСТЫРСКОГО ГОВЕНИЯ и СОВЕЩАНИЯ.**

В 5 ч. - Правило перед Причастием.

В 6 ч. - Великопостная утренняя и Исповедь.

В пятницу **29-го марта**, в 8 ч. утра - Божественная литургия Преждеосвященных Даров в Свв. Петропавловском кафедральном соборе в Стратфильде.

После литургии - Обед и Пастырское Совецание.

Приходам надлежит покрыть дорожные расходы своего духовенства.

+ *Митрополит Марион*  
**Архиепископ Сиднейский и Австралийско-Новозеландский**

**To: All the Father Rectors & Clergymen of Diocesan Parishes and Monasteries**

On Thursday, **28 March 2013**, at 3.45 pm - Tea in the church hall at Croydon for the participants of the Lenten **PASTORAL RETREAT and CONFERENCE.**

5 pm - Prayer Rule before Communion.

6 pm - Lenten Matins and Confession.

On Friday, **29 March**, at 8 am - The Divine Liturgy of the Presanctified Gifts will be celebrated at Sts Peter & Paul Cathedral on Vernon Street in Strathfield.

Following the Liturgy - Lunch and Pastoral Conference.

Parishes are obligated to cover the travel expenses of their clergymen.

+ *Metropolitan Hilariion*  
**Archbishop of Sydney, Australia & New Zealand**

